
Návrat k pre nás úspešnému Agrokomplexu 

O tom, že zvieratá v sebe ukrývajú akési magnety, ktoré priťahujú ľudí každého veku, sme sa presvedčili 

aj počas uplynulého Agrokomplexu. Expozície 14. ročníka Národnej výstavy hospodárskych zvierat, 

osobitne Gazdovský dvor U výskumníkov, boli opäť najväčším lákadlom pre približne 100 tisíc 

návštevníkov veľtrhu. Veľkú vďaku a našu úctu si zaslúžia všetci chovatelia, ktorí napriek náročnosti ich 

práce poctivo pripravia, privážajú a hrdo predvádzajú svoje zvieratá na výstavách (vrátane 

pracovníkov farmy NPPC - VÚŽV Nitra).  

Vďaka tomu môžeme o prednostiach vystavených jedincov a úspechoch šľachtenia hovoriť 

návštevníkom expozícií, prezentovať ich médiám, zaznamenať a publikovať ich krásne fotografie 

a videá a i takto propagovať naše dlhodobo finančne podvyživené  a nedostatkom pracovníkov čoraz 

viac ohrozené živočíšne poľnohospodárstvo. Na pozitívnych príkladoch, v dobrom svetle prezentovať 

chovateľské odvetvie a výsledky nášho výskumu, je dôležitým poslaním aj nás - agrárnych vedcov.  

Človeka poteší a motivuje, ak je jeho práca ocenená. Pre vás -  kolegov z NPPC nech je povzbudením 

získanie mimoriadnej ceny podpredsedníčky vlády a našej rezortnej ministerky Gabriely Matečnej za 

prínos v oblasti propagácie poľnohospodárstva. Veľmi ma potešilo, keď mi k získaniu ocenenia 

zablahoželali obaja moji vzácni  priatelia, ktorí túto cenu dostali v minulých rokoch – Jozef Sedlák 

z Pravdy  a Ján Škorňa z RTVS. Úprimne ďakujem za toto vyznamenanie pani ministerke a vám - mojim 

spolupracovníkom patrí absolutórium za to, že ste k získaniu tohto vzácneho ocenenia veľkou mierou 

prispeli.  

Úplne najdôležitejší nech sú ale pre nás naďalej chovatelia na Slovensku. Kým majú vo svojich 

maštaliach kvalitné zvieratá (vrátane farmy v NPPC – VÚŽV Nitra), môžeme robiť náš výskum a jeho 

výsledky prezentovať pred širokou laickou i odbornou verejnosťou. 
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